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Megtekintés LightBoxban

    

A legutóbbi plenáris ülésen ismét felszólaltam a méhészeti ágazat  helyzetéről szóló indítvány
kapcsán. Véleményem szerint nem kapott  megfelelő hangsúlyt a méhészek munkájának az a
járulékos haszna, amit a  méhek beporzó munkájukkal hoznak létre. Hangsúlyoztam, hogy a
méhészek  közjót szolgáló tevékenységét nemcsak erkölcsi, hanem anyagi támogatás 
formájában is honorálni szükséges.
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